



## Strategic Goals

- \* To be the leading institution in Palestine in inspiring and empowering youth.
- \* To contribute to removing the obstacles facing Palestinian youth that limit their involvement in the labor market and their access to creative jobs.
- \* Injaz has the sufficient tools and strong partnerships required to effectively implement its strategic plans.

## Organizational Chart

The work of the Injaz Palestine is supervised by a Board of Directors consisting of 11 members elected by the members of the organization's General Assembly, which meets on a regular basis.

INJAZ staff consists of 22 male and female employees distributed in 9 offices in nine governorates of the country, and connected to the General Administration of the organization at its headquarters in Ramallah.

The Organization implements its programs and activities in various governorates of the country, including Jerusalem, Ramallah, Al-Bireh, Nablus, Qalqilya, Tulkarm, Hebron, Jenin, Tubas, Salfit and Gaza.

## How Injaz operates

Based on the coordination with our partners from the educational sector and representatives of the Palestinian private sector, we provide our programs through a selection of their cadres as volunteers to give trainings in various schools (private, governmental, and schools affiliated with UNRWA) and universities.

Each course is offered during on semester at a weekly class rate (45 minutes). Injaz volunteers represent the living model for students' future choices. They inspire students and nurture their experiences, which enhances their sense of the possibility of change and contributes to shaping a bright future.

## INJAZ partners



## شركاء إنجاز

## الأهداف الاستراتيجية

- \* أن تكون إنجاز المؤسسة الرائدة في فلسطين في إلهام وتأهيل الشباب.
- \* المساهمة في إزالة العقبات التي تواجه الشباب الفلسطيني وتحدّ من انخراطهم في سوق العمل وتمتعهم بوظائف إبداعية.
- \* أن تكون لدى إنجاز الأدوات الكافية والشراكات القوية التي تحتاجها لتنفيذ خططها الاستراتيجية بفعالية.

## الهيكل التنظيمي

يشرف على عمل مؤسسة إنجاز فلسطين مجلس إدارة مكون من 11 عضواً منتخباً من قبل أعضاء الهيئة العامة للمؤسسة، وهو يجتمع على أساس منتظم.

يتكون طاقم إنجاز من 22 موظفاً وموظفة موزعين على 9 مكاتب في تسع من محافظات الوطن، تتبع للإدارة العامة للمؤسسة في مقرّها الرئيسي في رام الله.

تنفذ المؤسسة برامجها وأنشطتها في مختلف محافظات الوطن بما فيها القدس ورام الله والبيرة ونابلس وقلقيلية وطولكرم والخليل وجنين وطوباس وسلفيت وبيت لحم وأريحا وقطاع غزة.

## كيفية عمل إنجاز

بناءً على التنسيق مع شركائنا من القطاع التعليمي، يقوم قادة وممثلو القطاع الخاص الفلسطيني بإرسال نخبة من كوادرهم كمتطوعين لتنفيذ برامج إنجاز في مختلف المدارس (الخاصة والحكومية والمدارس التابعة لوكالة الغوث الدولية) والجامعات.

تقدم كلّ دورة خلال فصل دراسي واحد بمعدل حصة أسبوعية (45 دقيقة). ويمثل متطوعو إنجاز النموذج الحي لاختيارات الطلاب المستقبلية، فهم يلهمون الطلبة ويغذّون خبراتهم التي تعزز لديهم الإحساس بإمكانية التغيير والمساهمة بمستقبل مشرق.